

25 Years / Jahre Swinging Landavians Jubiläumsspecial in Landau in der Pfalz

Heike Linden

Secretary Swinging Landavians

On Saturday, the 4th of November, we really started to rotate. The "Swinging Landavians" of Landau celebrated their 25th Anniversary. For this occasion, the well-known "Elwetrutsche Special" took place in the "Audimax" (the largest lecture hall) of the University of Landau. The decoration itself, a reconstruction of the Elwetrutsche Jagd (the hunting of the Palatine national bird, the „Elwetrutsche“) was enough to astonish the guests. 106 dance-willing guests from 30 clubs attended our special. Our callers, Marco Bollheimer, Garry Kuhn, Mike Goff und Andreas Hennecke (our Club Caller), fired us up considerably from the word go to the end of the special. The atmosphere was great. The cake counter was magnificent. There was more than enough to drink. And the dancers were catered for. Because of our jubilee, we decided to opt for the services of the University's caterers. At the „Student Party“ in February 2018 in Burrweiler, we'll be providing the catering again.

Punctually at 14:30, the event started off with "Plus". The "Main Streamers" had the opportunity to see how Mike and Andreas swirled the squares about. Numerous club members helped in setting up and dismantling everything. They sold cake and drinks. And thus saw to it that everything went smoothly. A special surprise for our guests and members was

Am Samstag, 4. November 2017, ging es so richtig rund. Die Swinging Landavians aus Landau in der Pfalz feierten ihr 25jähriges Jubiläum. Das bekannte Elwetrutsche Special fand darum diesmal im Audimax der Universität in Landau statt. Allein die Deko einer nachgestellten Elwetrutsche Jagd ließ die Besucher staunen. Es überraschten uns 106 tanzfreudige Besucher aus über 30 Vereinen. Unsere Caller Marco Bollheimer, Garry Kuhn, Mike Goff und Andreas Hennecke (unser Club-Caller), heizten uns von Anfang bis zum Ende der Veranstaltung kräftig ein. Die Stimmung war hervorragend, die Kuchentheke eine Wucht, Getränke gab es reichlich und auch für die Verpflegung wurde gesorgt. Wegen des Jubiläums entschieden wir uns, das Essen vom Caterer der Universität zubereiten zu lassen. Bei der „Student Party“ im Februar 2018 in Burrweiler wird die Küche wieder von uns bewirtschaftet.

Pünktlich um 14:30 Uhr begann das Event mit Plus und die Mainstreamer konnten zuschauen, wie Mike und Andreas die Squares durcheinanderwirbelten. Zahlreiche Club Mitglieder halfen tatkräftig beim Auf-und Abbau, verkauften Kuchen-und Getränke und sorgten so für einen reibungslosen Ablauf der Veranstaltung. Eine besondere Überraschung für Besucher und Clubmitglieder war die Tombola, bei der es „Köstlichkeit

the tombola, the prizes for which were the "culinary delicacies of the Palatinate", selected with taste or painstakingly home-made/-cooked. In the "official" part of the event, the current President, Roy Vowinkel, presented a small gift to every previous president to thank them for their commitment to the club. Also honoured was the founder of the "Landavians", Carola Mühlen, as well as the founding members who are still active in the club.

The Board of the "Swinging Landavians" heartily thanked our callers, as well as the numerous guests, for the wonderful, uniquely impressive anniversary celebration.

A very special thanks is due to all club members for their active support. This is of very great importance to the club because without it no club could continue to exist.

Translated by Harald Johnson

ten aus der Pfalz“, mit Geschmack ausgewählt oder in mühevoller Kleinarbeit selbst gemacht/gekocht, zu gewinnen gab. Im „offiziellen“ Teil der Veranstaltung überreichte der amtierende Präsident Roy Vowinkel allen ehemaligen Präsidentinnen und Präsidenten ein kleines Dankeschön und bedankte sich für ihr Engagement für den Club. Ebenfalls geehrt wurde die Gründerin der Swinging Landavians Carola Mühlen sowie alle Gründungsmitglieder, die heute noch im Club aktiv sind.

Das Board der Swinging Landavians bedankt sich herzlich bei unseren Callern sowie den zahlreichen Gästen für eine wunderbare, atmosphärisch einmalige Jubiläumsfeier.

Ein ganz besonderer Dank gilt allen Clubmitgliedern für die tatkräftige Unterstützung. Dies ist für einen Verein wie unseren von enormer Bedeutung, denn ohne diese Bereitschaft könnte kein Club fortbestehen.

